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Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

"Mekkora volt a siker?" címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok benyújtani
Magyar Bálint oktatási miniszterhez. A kérdésre írásban várom válaszát .

Tisztelt Miniszter úr!

Önök a kormányprogramban a következőt ígérték :

„A hallgatók számára kedvezményes számítógép-vásárlási programot indítunk. Hasonló
fontosságot tulajdonítunk a színvonalas könyv- és folyóirat-ellátásnak . "

Tisztelt Miniszter úr!

1 . Hány hallgatónak volt módja 2003-ban kedvezményes számítógép-vásárlásra?
Közülük ez hánynak jelentette az első számítógépet, illetve hánynak jelentős minőségi
váltást? Amennyiben ezek az adatok nem ismertek, Ön miképp győződött meg az
eddigi kedvezményes vásárlás sikeréről?

2 . Milyen módon jutott a tárca eddigi tevékenysége során kifejezésre, hogy hasonló
fontosságot tulajdonít a színvonalas könyv- és folyóirat-ellátásnak?

Tisztelettel várom válaszát .
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